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2024.13 Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Saksdokumenter:  
 

Sakskart på side 2 
 
 

Saksbehandler:  Ingolf Dragset 
 

Forslag til vedtak: 
Innkalling og sakskart godkjennes. 

 
Saksutredning: 
Innkalling er sendt kun som kalenderinvitasjon denne gangen, men sakskartet er utsendt iht 
vedtektene og møteplanen.  
 
Fra administrasjonen møter: Ingolf Dragset 
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2024.14 Gjennomgang av Landstingssaker 
Saksdokumenter:  Landstinget > Norsk kulturskoleråd (kulturskoleradet.no)  
Saksbehandler:  AU 
 
 
 
 
 
Forslag til vedtak:  
Saken legges fram uten forslag til vedtak 
 
 
 
Bakgrunn for saken: 
Landsting 2024 avholdes i Bodø 17.-18. oktober. Fra Møre og Romsdal er følgende delegater meldt 
inn: Torbjørn Larsen, Ragnhild Helseth, Frank Stenløs, Jørund Enzenbach, Line Karlsvik og Ingvild Aas. 
 
Julianne Auberg Hauge er delegat for hovedstyret 
 
Delegasjonsmøtet vil gå gjennom sak for sak, og enes om uttalelser fra Møre og Romsdal, evt 
endringsforslag og hvem som tar ordet fra Møre og Romsdal i de enkelte sakene. 
 
På styrets arbeidsmøte i august ble følgende saker drøftet fra landstingssakene: 
 
Skal vi spille inn noe rundt antall i hovedstyret? Er 4 i regionstyret bra tall? 
Er det reelt at kommunene velger representanter til Norsk kulturskoleråd? Strategisk jobbing med 
dette må til for å lykkes. 
Kulturskolerådet blir navnet, noe som vi skal debattere? Norges kulturskoleråd? 
Økonomimodell – kan vi foreslå flat modell? Økt fastbeløp. 
 
Det er naturlig at delegasjonsmøtet tar beslutning rundt disse sakene, og om det har dukket opp 
andre saker som også må diskuteres. 
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2024.15 Møteplan 2024 
Saksdokument:  
 
Saksbehandler:   AU 
 
Forslag til vedtak:  Saken legges frem uten forslag til vedtak  
 

Saksutredning: 
Holder vi fast på et møte 6. desember for oppfølging av Landstingssaker og vedtak på Handlingsplan? 


